
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
készült a Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2010.  szeptember 29-
én megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Franka Tibor polgármester, 

Mayer Endre Gyuláné alpolgármester,  
Dr. Barabás Gábor István, Ignác János, Kóbor Tamás, Labancz József, 
Nagy Béláné, Palotai László, Pordán Miklós, Rózsás Erika, Szabó Anikó, 
Varga Lívia és Véber Gábor képviselők 

 
Bejelentés nélkül távol van: Kovács Antal képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Oláh János jegyző minden napirendnél 
Fülöp Anna irodavezető minden napirendnél 
Bene Andrea irodavezető minden napirendnél 
 
Meghívottak: Kristóf Jánosné könyvvizsgáló, Kiss Ferenc ellenőr 
 
Lakosság részéről: 15 fő 
 
Franka Tibor polgármester üdvözli a megjelent képviselőket és a megjelenteket. Megál-
lapítja, hogy a 14 testületi tag közül 13 testületi tag megjelent, így az ülés határozatképes, 
azt 17.05 órakor megnyitja.  
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselőtestülete 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatot az alábbiak szerint elfo-
gadta: 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők:  Varga Lívia és Véber Gábor képviselők. 
 
Franka Tibor polgármester: A napirendi pontok előtt annyit engedjenek meg, hogy el-
mondjam, Varga Gyula munkatársunkat, a Faluház igazgatóját a következő tartalmú okle-
véllel jutalmazta Pest Megye Népművelők Egyesülete. Adassék az érdemnek megbecsülé-
sét tisztesség mindazoknak, aki szakmánkért, közművelődésért töretlenül fáradoznak. Jubi-
leumi gyűrűt kapott Varga Gyula ezüstből, mert 20 éve dolgozik ezen a göröngyös pályán, 
ehhez gratulálunk. Magunkról néhány szóban: nagyon szépen köszönöm az együtt töltött 4 
esztendőt, most nem mondhatjuk 4 esztendőnek, mert 4 évvel ezelőtt volt egy pótválasztás, 
egy hónappal tolta az együttlétünket, de egy hónap múlva négy esztendő lett. Mindenkinek 
a munkáját, azt mindenki maga döntse el, hogy milyen mennyiségű munkát végzett, én 
nem óhajtom képviselő társaim egyéni teljesítményét, hiszen az mindig is személyes lenne, 
hiszen az én megítélésemet tükrözné és nem biztos, hogy nekem ebben igazam lenne. De 
ezzel együtt köszönöm mindenkinek. Akinek kinek-kinek érdeme a testületből nagyon 
röviden hadd mondjam el Önöknek, hogy a Hivatalt 250 milliós, sajnos svájci frankban 
fölvett hitellel kaptuk meg, melyből kettő utcát tudtunk kifizetni, a többi pénzt, ami fenn-
maradt, az akkori testület tiszteletdíjáért és az akkori polgármester szabadság megváltásá-
ért egy fillérig ki kellett fizetnünk. 145 millió forint volt a vesztesége, a hiány. A ki nem 
fizetett számlák összege 2006-ban, ezen számlák azért voltak veszélyesek, mert három 
hónap utániak voltak, tehát ha nem fizetünk, akkor baj lett volna, de mondom még a tiszte-
letdíjak kifizetése is ránk várt. Így kezdtünk tehát, hogy volt 250 millió, de mégsem volt, 



aztán történt a 450 milliós kötvénykibocsátás, történtek a pályázatok, és hála Istennek a 
pályázatok közül nagyon sok pályázatot nyertünk, amelynek gyümölcseit az utakat leszá-
mítva és tetszenek látni, igazán jövőre fognak majd beérni, hiszen most van közbeszerzés 
alatt a bölcsőde, a térségben az első bölcsődét építjük föl, reményeink szerint jövő augusz-
tusban megnyitja kapuit. Továbbá jövőre épül meg a nyugdíjas otthon Szilason, illetve a 
Családsegítő felújítása megkezdődik a jövő esztendőben. Jövő esztendőben történik meg a 
Forrás Művelődési Ház vagy Kerepesi Faluház felújítása, egy emelet ráépítéssel, klubszo-
bákkal, zsinórpadlásos színpaddal, az alatta lévő pince felújításával. Az udvarban kemen-
cés és egyéb szabadidős tevékenységre alkalmas tereprendezéssel. Most épül a Szondy és 
Wéber utca, ami reményeink szerint még az idén, de ha nem teljes mértékben, akkor jövő 
tavasszal el fog készülni, a pályázati pénz erre is megvan. Csak hevenyészve mondom és 
azt gondolom, hogy azért említést érdemel a négy évben mintegy hatvan beruházást soro-
lok fel nagyon gyorsan mindannyiunk kielégülésére, a kisebbeket nem annyira. Ha vissza 
tetszenek emlékezni a régi hivatalban kezdtük, a télben a Vasút utcát aszfaltoztuk, mert 
nem volt megközelíthető a hivatal sem. A Szőlő utcai járda, Patak, Vilma, Fecske utca fel-
újítása most történt a Hollandia lakótelepen. Esze Tamás vízelvezetése zártrendszerre most 
fejeződi be, Hegy utca folytatása Kistarcsa felé, HÉV lépcső és járda kialakítása, amire a 
BKV nem volt hajlandó, saját pénzünkből kellett, ez megvalósult a kerepesi megállóban, 
megvalósult a szilasi megállóban is. P+R parkoló, ez pályázaton nyert pénzből készült el, a 
Gyár utcában elvégeztünk egy zúzott kövezést, a Gyár utca legsárosabb részén, Alföldi 
téren játszóteret avattunk nem régen, Berek-Ilka és Rét utca aszfaltozását végeztük, Műfü-
ves pályát építettünk és bérbe adtuk, a banki törlesztést hozza. Sportpályát felújítottuk, 
fűtésre gondolok, meleg víz, bojlerek cseréje, és tető felújítás. Mogyoródi út aszfaltozása, 
temetőkerítés, járdaépítés, régi ravatalozó felújítása, kandelláberek készítése és most a mai 
napon fejeződött be a ravatalozónál az előrésznek a burkolása, sokkal emberibb lett, mint 
eddig volt. Sólyom, Béke út aszfaltozása, itt lakossági összefogással, önkormányzati köte-
lezettségvállalással és támogatással, 12 millió forinttal támogattuk azt a lakóközösséget, 
Sólyom lakópark aszfaltozása, ez szintén lakossági összefogással volt, mi is beszálltunk 
másfél millió forinttal, Wesselényi utca aszfaltozása Szilason, Szondy utca aszfaltozása 
most indult, Kiss József utca aszfaltozása, Wéber park aszfaltozása, vízelvezetés Wesselé-
nyi utcában, Névtelen utca vízelvezetése Szilason, Bajcsy-Zsilinszky utca vízelvezetése 
szintén Szilason, fedett buszmegállók, 7 db kihelyezése, ehhez a megfelelő járdasziget ki-
alakítása. Orvosi rendelő felújítás, Kodály Zoltán utca aszfaltozás, szilasi óvodabővítés, 
Wéber óvoda felújítás, Országzászló állítás, Hősi emlékmű állítás, Mező utca aszfaltozás, 
Trianon emlékmű állítás, Templom utca díszburkolat elkészítése, Faluház felújítás, hulla-
déksziget kialakítás, 10 szigetről beszéltünk, másik orvosi rendelő felújítása, Kerepesen 
Tölgyfa utca aszfaltozása, Alföldi utca zúzott kövezése, neonzászló elhelyezése 40 db tár-
sadalmi összefogással, mint a Hősi emlékmű, a Trianoni emlékmű és az Országzászló is 
lakossági adakozásból történt, illetve az Összefogás Kerepesért és az Erdélyi Kör nagyobb 
pénzösszeggel járult hozzá ezeknek a kivitelezéséhez, még megemlítem a szilasi templom 
harangnak a megvételét is, amit hívei és jómagam adtunk össze. Szemetes tartók elhelye-
zése 50 db, szilasi HÉV megálló lépcsője, 200 db facsemete ültetése, falutáblák elhelyezé-
se, új hivatal kialakítása, iskola felújítása, Családsegítő kialakítása, Szabadság úti óvoda 
bővítése, a Wéber aszfaltozása most fog indulni a Szondy-t követően, reméljük ebben az 
évben, ha nem, terveket módosítanunk, akkor jövőre, tavasszal készül el, a pénz megvan 
rá. Magtár téri játszótér kialakítása, szilasi játszótér kialakítása, Kft központ kialakítása 
mellettünk, Kft. géppark vásárlása, a bölcsőde építésének megkezdése, Nyugdíjasház épí-
tésének megkezdése, Faluház bővítésének megkezdése, Családsegítő felújítása, ivóvíz nit-
rát mentesítése, mely most az első körön van túl, a tervezés időszakában vagyunk, és 2013-
ra egy lehetőség szerint egymilliárdos beruházás megvalósul és tiszta víz kerül a pohárba a 
Labancz kocsmától a kerepesi kocsmáig.  
 
Labancz József képviselő: Komolyan van olyan, hogy Labancz-kocsma? 



 
Franka Tibor polgármester: Homok-dűlő felújítása, közlekedési lámpa Szabadság úton az 
óvoda előtti elhelyezése és utcatáblák teljes cseréje. Ezek azok a beruházások, amelyek 
ettől sokkal többet tettünk. Ha a négy évet elosztjuk a hatvannal, akkor ez nem rossz éves 
átlag jön ki és ebben a testület tagjainak természetesen szerepe van, ilyen vagy olyan, de 
mindenképen szerepe van. Köszönöm a türelmüket, hogy ezt elmondhattam, kívánok min-
denkinek jó egészséget a továbbiakban, aki indul, annak jó versengést kívánok a választá-
sokon, és aki majd bekerül a testületbe, annak pedig jó munkát és ennek a lendületnek a 
folytatását kívánom. Jelen pillanatban mintegy 150 milliót bocsátottunk még ki kötvény 
formájában, a K and H Bank alkalmasnak talált erre minket, hiszen a forgalomképes tulaj-
donunk erre alkalmassá tesz bennünket, ezekre azért van szükség, hogy az imént felsorolt 
beruházások önrészeit hozzá tudjuk adni és a 450 millióból 80 milliót forintért földeket is 
vásároltunk tekintettel az M31-es autópályának a kialakítandó ipari parkunkra, ami vállal-
kozásokat vonz majd ide reményeink szerint és iparűzési adóbevételt. Nagyon fontos még 
a hulladékkezelő átadása, melyhez a hulladékszigetek már hasznosulnak, és hamarosan ez 
év végéig meg kell alkotnunk a szemétdíjról szóló rendeletünket, mert ezután már szemét-
díjat kell fizetnie a lakosságnak, úgy hordhatja be, hiszen szelektív fogadás történik, egy 
magasabb kultúrájú hulladékkezelésbe fogunk és ez többe fog kerülni most már a lakos-
ságnak is. Eddig Kerepes az országban egyedül állóan a kommunális adójából fizette a 
lakosságnak a szemétszállítási díját, de az új lerakó bevezetésével, beüzemelésével ezek a 
díjak oly mértékben emelkednek, hogy azt mi már nem tudjuk átvállalni, és ilyen nem is 
volt sehol az országban, tehát szemétdíj bevezetésére kell számítania minden ingatlan tu-
lajdonosnak. Jelen pillanatban az adósság és kötvény állományunk összesen 850 millió 
forint, melynek kamatait fizetjük, kifizetetlen számlánk ebben az értelemben nincsen, el-
maradt számlánk nincsen, három hónapon túli számlánk nincsen, a nagyobb adósság tör-
lesztés a tőketörlesztés, az 2012. 2013. és 2014. évben fog bekövetkezni, amikor egy olyan 
becsült összeg 110 millió forintot kell évente befizetniük a K and H Bank felé, amely szá-
munkra a kötvényt kibocsátotta, illetve a Bók féle 250 milliónak a tartozása, ami nagyon 
terhel bennünket, mert az egy nagyon rossz konstrukcióban kötött hitelfelvétel volt, de a 
bank ebből nem enged, tehát az viszi a legtöbb kamatot, de a bank ebben nem volt partner, 
hogy ezt változtassuk át ennek az adósságnak a fizetési formáját, feltételeit. Tehát 110 mil-
lióval kell számolnunk 2012-2013-2014-ben, teljesítenie kell az új testületnek, illetve az új 
polgármesternek, azért van, hogy ezeket megoldja. Kerepes szekere viszont halad, az imént 
felsoroltakból is látszik, de azt gondolom, hogy aki itt él, de aki csak átautózik, az is észre-
veszi a változást Kerepesen. Köszönöm szépen a türelmüket és akkor kérem szépen… A 
takarékosság jegyében általában esetleg volt ásványvíz, senki nem mondhatja, hogy nem 
igyekeztünk és külön köszönöm minden képviselőtársamnak a tiszteletdíjából felajánlott 
támogatását a településnek, hiszen ha jól számolom 1-1 képviselő társam összesen mintegy 
450 ezer forinttal járult hozzá ezen időszak alatt Kerepes fejlődéséhez, mondott le a tiszte-
letdíjáról, én jómagam is ezt tettem, külön köszönöm Önöknek, reméljük a következő tes-
tület is él ezzel a lehetőséggel. Illetve a következő testület eldönti, hogy milyen tiszteletdí-
jat és hogyan valósuljanak meg az ő négy évük alatt. Kérem szépen, a hölgyeknek én sze-
retnék egy szál virágot átadni nagy tisztelettel.              
 
17 óra 18 perckor megérkezett Kovács Antal képviselő, így a szavazatképes képvise-
lők száma 14 fő. 
 
Franka Tibor polgármester: Kérem szépen ezt ma vágtuk, kerepesi ecetfa vessző, amely-
nek jelképes üzenete van, aztán kinek hogy sikerül… Búcsúzunk és elmegyünk, aztán, 
hogy ki jön vissza… Azért örülök annak, hogy ekkora versengés folyik Kerepesen a vá-
lasztások hajrájában, az más kérdés, hogy milyen intelligenciával és milyen nekirugaszko-
dással folyik és minőségben, de ez más kérdés, de azért megnyugtat engem afelől, hogy 



Kerepes akkor cseppet sem áll rosszul, ha ennyien szeretnének a helyemre kerülni. Csak 
azt mondják, hogy nagyon rosz, de mindenki szeretne ebbe a rosszba beletrafálni.  
Rózsás Erika képviselő: Szeretnék egy kiegészítést tenni, ha kell meg is indoklom. Sze-
retném, ha Labancz József is beszámolna. 
 
Labancz József képviselő: Kiről, miről? 
 
Rózsás Erika képviselő: Mit csinált például.  
 
Franka Tibor polgármester: Bocsánat képviselő úr, hadd mondja már el a képviselő asz-
szony.  
 
Labancz József képviselő: Megszólított a képviselő asszony. 
 
Franka Tibor polgármester: Nem megszólította, hanem elmondta, hogy mi az ő javaslata.  
 
Rózsás Erika képviselő: Ha kell, megindokolom, ha kéri a testület.  
 
Labancz József képviselő: Természetesen indokolja meg minden képen, mert gondolom 
készült, ha ennyire fontos ez.   
 
Rózsás Erika képviselő: Igen fontos, megmondom őszintén, én azért, mert ezen a hétvé-
gén több fenyegetés ért engem, kétszer is. 
 
Labancz József képviselő: Részemről? 
 
Rózsás Erika képviselő: Megjelent az Ön neve. Csak elgondolkodtam, hogy gyakorlatilag 
ha én Önt hülyének néztem, vagy ez a testület Önt hülyének nézi, akkor szeretném tudni, 
hogy milyen munkát, vagy legalábbis én szeretném tudni, hogy milyen munkát végzett, 
éreztessem, hogy nem néztem hülyének, fontos volt amit csinált, csak akkor mondja el Ön 
is, hogy mit tett ezen a négy év alatt.  
 
Labancz József képviselő: Az én számból hangzott el? 
 
Rózsás Erika képviselő: Nem, de szerintem ez egy elvi vita, de szeretném ha lehet szá-
moljon be.  
 
Franka Tibor polgármester: Képviselő asszony nagyon érthetően elmondta, hogy mi az 
előterjesztése, kérem, hogy aki az előterjesztéssel egyetért, az tegye fel a kezét. 13 igen, 
ellenszavazat nélkül 1 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-
testülete az alábbi határozatot hozta: 

 

167/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete egyetért a napirendi pontok kiegészítésével, 
miszerint Labancz József képviselő számoljon be az 
elmúlt négy évben végzett munkájáról.  
 
Felkéri a polgármestert a napirendi pontok módosítá-
sára. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Franka Tibor polgármester 



Franka Tibor polgármester javaslatot tesz a módosított napirendi pontokra, amelyet a 
képviselőtestület 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbiak sze-
rint elfogadott: 
 
N a p i r e n d :  E l ő t e r j e s z t ő : 
1. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásának 

állásáról 
Franka Tibor polgármes-
ter 

2. Az Önkormányzat 2010. I. félévi beszámolója és ehhez 
kapcsolódóan a költségvetési rendelet módosítása 

Franka Tibor polgármes-
ter 

3. Beszámoló a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2010. évi 
munkájáról 

Varga-Szabó Anikó el-
nök 

4. Beszámoló a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bi-
zottság 2010. évi munkájáról 

Pordán Miklós elnök 

5. Beszámoló az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság 2010. 
évi munkájáról 

Kóbor Tamás elnök 

6. Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2010. 
évi munkájáról 

Dr. Barabás Gábor elnök 

7. Beszámoló a Közbeszerzési, Rendészeti és Kereskedelmi 
Bizottság 2010. évi munkájáról 

Rózsás Erika elnök 

8. Tájékoztató az ivóvízminőség javító pályázat állásáról Franka Tibor polgármes-
ter 

9. Kerepesi 6248/2 hrsz-ú ingatlan belterületbe vonása Oláh János jegyző 
10. Beszámoló a Kerepesi Községszolgáltató Nonprofit Kft. 

belső ellenőrzéséről 
Franka Tibor polgármes-
ter 

11. Beszámoló a Kerepesi Községszolgáltató Nonprofit Kft. 
2010. I. félévi munkájáról 

Franka Tibor polgármes-
ter 

12. Munkáltatói döntésen alapuló illetményeltérítés a Széche-
nyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetok-
tatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat igaz-
gatója részére 

Franka Tibor polgármes-
ter 

13. Kerepes Nagyközség Polgármesteri Hivatalában igazgatási 
szünet elrendelése 

Franka Tibor polgármes-
ter 

14. Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testületének a helyi környezet és természet védelmé-
ről szóló 7/2004.(III.25.) rendeletének módosítása 

Franka Tibor polgármes-
ter 

15. Egyebek: KSE támogatása Franka Tibor polgármes-
ter 

16. Egyebek: Labancz József képviselő beszámoltatása képvi-
selői munkájáról 

Rózsás Erika képviselő 

 
 
1. napirendi pont tárgya: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
(írásban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Tessenek átnézni, hogy tiszta lapot hagyjunk. Van-e kérdés? 
Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy megtárgyaltuk és elfogadtuk a határozati javaslatban 
szereplő sok-sok számú határozat végrehajtását és beszámolóját, kérem kézfeltartással je-
lezze. 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a beszámoló a lejárt határ-
idejű határozatok végrehajtásáról tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képvise-
lő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 



168/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete megtárgyalta és elfogadta a lejárt határidejű 
19, 23, 25, 30, 40, 48, 49, 51, 52, 53, 67, 73, 74, 75, 
76, 77, 79, 80, 81, 82, 83, 84, 86, 87, 88, 89, 90, 91, 
92, 96, 97, 98, 99, 102, 103, 104, 105, 106, 107, 108, 
109, 110, 111, 112, 114, 115, 116, 118, 119, 120, 121, 
122, 123, 124, 125, 126, 127, 129, 130, 131, 132, 133, 
134, 135, 136, 140, 141, 143, 145, 146, 147, 149, 150, 
152, 153, 154, 155, 157, 158, 161, 164, 165 és 166 sz. 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 

2. napirendi pont tárgya: Az Önkormányzat 2010. I. félévi beszámolója és ehhez kap-
csolódóan a költségvetési rendelet módosítása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Jelen van Kristóf Jánosné, ő a könyvvizsgálónk, köszönöm, 
hogy eljött, és jelen van belső ellenőrünk is. Egyébként az ő jelentése benne van ebben az 
anyagban. Pénzügyi bizottság elnöke? 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Köszönöm szépen a szót. Egyúttal én is szeretném megkö-
szönni a pénzügyi bizottság elmúlt négy évi munkáját, azt azért egy kicsit szomorúan ta-
pasztaltam, hogy az utolsó bizottsági ülésen voltak olyanok, akik nem jelentek meg és nem 
is szóltak nekem, én azért szerettem volna ha mindenki ott van, vagy legalább annyit elvár-
tam volna, hogy egy telefont megeresszenek. Azt szeretném ezzel a napirendi ponttal kap-
csolatban elmondani, hogy egyhangúlag támogatja a bizottság az elfogadását.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen. Kérem a testület tagjait, hogy aki Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotja Kerepes Nagyközség Önkor-
mányzat rendeletét az önkormányzat 2010. évi költségvetésének módosításáról, aki ezzel 
egyetért, kérem tegye fel a kezét. 10 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 4 tartózkodás 
mellett az Önkormányzat 2010. I. félévi beszámolója és ehhez kapcsolódóan a költségveté-
si rendelet módosítása tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 
az alábbi határozatot hozta, és rendeletet alkotja: 
 

169/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy megalkotja Kerepes Nagy-
község Önkormányzat 201. évi költségvetésének mó-
dosításáról szóló rendeltét. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

  
Kerepes Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2010. (IX. 30.) rendelete 
az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló, 9/2010.(III.31.) számú rendelettel 

módosított 6/2010. (II.17.) számú rendelet módosításáról 



A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Franka Tibor polgármester: Most jön a féléves beszámoló. Pénzügyi bizottság? 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: A pénzügyi bizottság ezt is megtárgyalta, és egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a testület felé.  
 
Franka Tibor polgármester: Ha nincs kérdés, kérem, hogy aki egyetért, kézfeltartással 
jelezze. 13 igen szavazattal 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül mellett az Önkormány-
zat 2010. I. félévi beszámolója és ehhez kapcsolódóan a költségvetési rendelet módosítása 
tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot 
hozta: 
 

170/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete az önkormányzat 2010. I. félévi gazdálkodá-
sáról szóló tájékoztatót beszámolót. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
Franka Tibor polgármester: Jön még egy rendelet, a pénzügyi bizottság? 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Ezt is egyhangúlag elfogadásra javasolta a bizottság.  
 
Franka Tibor polgármester: Úgy szól a rendeletalkotási javaslat, hogy Kerepes Nagyköz-
ség Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotja Kerepes Nagyközség Önkormányzat 
számú rendeletét az önkormányzat 2010. évi költségvetésének módosításáról. Ez is egy 
rendelet. Ezek után felteszem a kérdést, hogy aki ezt elfogadja… 
 
Nagy Béláné képviselő: A Polgármesteri Hivatal bevételeinél Andi az iparűzési adónál 
van 77 millió, és az egyes számú mellékletben csak 67.  
 
Bene Andrea irodavezető: Akkor én nem írtam jól.  
 
Nagy Béláné képviselő: Akkor melyik a jó? 
 
Bene Andrea irodavezető: Ami a táblázatban van. 
 
Nagy Béláné képviselő: Ami a táblázatban? 67?  
 
Bene Andrea irodavezető: Igen. 61%-ban teljesült már.  
 
Palotai László képviselő: Hadd kérdezzem már, hogy az állam megfelelő ütemben utalta 
ezeket a pénzeket? 
 
Bene Andrea irodavezető: Nem, hatályon kívül helyezték azt a törvényt, mielőtt egyálta-
lán még elkezdett volna működni. Nem, az adóbevételek ide folytak be, szeptemberben 
folyt volna először az APEH-on keresztül az önkormányzathoz, de ez nem valósult meg.  
 
Palotai László képviselő: Én ezt azért kérdeztem, hogy mindenki számára világos legyen, 
hogy a régi rendszerben folyik.  



Bene Andrea irodavezető: Visszaállították azt az állapotot, igen.  
 
Franka Tibor polgármester: Képviselő úr ügyesen reagálta le önmagát, arra volt kíváncsi, 
hogy figyeltek-e, mert ő tudta, hogy nem vonták el, csak azért kérdezte meg, hogy az állam 
elvonta-e.  
 
Palotai László képviselő: Volt egy olyan önkormányzat, ahol erre próbáltak nem fizetés 
gyanánt hivatkozni, hogy az állam nem utalta le nekik az iparűzési adót.  
 
Kóbor Tamás képviselő: Most már tiszta.  
 
Franka Tibor polgármester: Kérem, hogy aki a rendeletalkotással egyetért, az kézfeltartás-
sal jelezze. 11 igen szavazattal, 1 ellenszavazat és 2 tartózkodás mellett az Önkormányzat 
2010. I. félévi beszámolója és ehhez kapcsolódóan a költségvetési rendelet módosítása 
tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot 
hozta, és rendeletet alkotja: 
 

171/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy megalkotja Kerepes Nagy-
község Önkormányzat 2010. évi költségvetésének 
módosításáról szóló rendeletét. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

  
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2010. (IX. 30.) rendelete 

az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló, 9/2010.(III.31.) és 15/2010. (IX.30.) 
számú rendelettel módosított 6/2010. (II.17.) számú rendelet módosításáról 

 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
3. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2010. évi 
munkájáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Mielőtt belevágunk ebbe a napirendi pontba, ha nem volt 
kérdés, én nem akartam itt szerepeltetni sem Önt (Kristóf Jánosné) sem pedig a belső el-
lenőrünket, akkor megköszönöm, hogy el tetszettek jönni. 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: A belső ellenőrt még ne. 
 
Franka Tibor polgármester: Akkor Kiss Ferenc még maradjon, Önnek viszont megköszö-
nöm, vagy ha esetleg van valami mondanivalója, ha nincs én megköszönöm a részvételét. 
Elnök asszony, Öné a szó. 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Ezt is megtárgyalta a pénzügyi bizottság, egyhangúlag 
elfogadásra javasolta a testület felé.  
 



Franka Tibor polgármester: A beszámolót megtárgyalta a pénzügyi bizottság és egyhan-
gúlag elfogadta a saját beszámolóját. 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Elfogadásra javasolja. 
 
Franka Tibor polgármester: Vannak dolgok, amiket az ember nehezebben ért meg, de ezt 
írja elő a törvény.  
 
Oláh János jegyző: Polgármester úr, ezt úgy kell gondolni, hogy elnök úr és asszony elké-
szíti a beszámolót, a bizottság azzal a beszámolóval adott esetben nem biztos, hogy egyet-
ért. Merthogy másként értelmezheti, másként értelmezi. Ezért nem értelmetlen, hogy a 
bizottság a saját beszámolójáról szavaz, előterjesztés elnök részéről, az előterjesztést a bi-
zottság megszavazza vagy nem. Ha megszavazza, a szavazás eredménye került a testület 
elé értékelésre. Mostani napirend a bizottság munkájáról értékelés, ez egy sajátságos napi-
rend, de ettől ez még szabályos.  
 
Franka Tibor polgármester: Ez a jó kifejezés jegyző úr, sajátságos napirend, hiszen me-
lyik bizottsági tag az, amelyik a saját bizottsági munkáját leszavazza, amikor összesítik. 
Aki a beszámolót elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze. 13 igen szavazattal, ellenszava-
zat nélkül és 1 tartózkodás mellett a beszámoló a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2010. 
évi munkájáról tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az aláb-
bi határozatot hozta: 
 
 

172/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2010. évi 
beszámolóját elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
4. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizott-
ság 2010. évi munkájáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Pordán Miklós képviselő: Településfejlesztési bizottság is megtárgyalta, a saját munkáját, 
azzal a kiegészítéssel, hogy a „Csatornázottság teljes lefedettségének elérését (vízbázis 
megóvása érdekében) a Martinovics, Esze T. és Lázár V. utcák lakossági hozzájárulás 
elégtelen létszáma miatt meghiúsult…” Ezt, hogy lakossági hozzájárulás elégtelen létszá-
ma miatt meghiúsult, ezt a mondatrészt kérték, hogy töröljük, mert ez nem így volt. Azért 
hiúsult meg, mert a pályázat, pályáztunk ezekre a munkákra és a pályázat eredménytelen 
volt, és ezért hiúsult meg ennek a munkának az elvégzése. Tehát ennyivel módosul ez a 
beszámoló.  
 
Oláh János jegyző: Annyiban, hogy a ténykijelentés magában helyt álló, a pályázatunk 
nem volt eredményes, azt azonban hozzá kell tenni, hogy mondhatjuk azt is, hogy ebből a 
célból kifejezetten nem nyert hála istennek, mert csak 20 %-os támogatási szint lett vol-
na80 % saját erőt igényelt volna maga a pályázat, ezt tudtuk, ettől még pályáztunk rá, de 
erre azt mondom, nem baj, hogy nem nyert, de az is tény egyébként, hogy a lakosság hoz-



zájárulási mértéke ezen pályázathoz vállalt saját erővel már nem összemérhető volt. Ponto-
san azért, mert a beruházási értékek figyelembe vételével sajnos a saját erő nem volt előte-
remthető, tehát így igaz alapvetően, hogy a pályázat eredménytelen volt, és az is igaz saj-
nos, hogy a saját erő szükséglethez vállalt lakossági önrész, saját erő befizetési mérték az 
szintén kevés, de ebben a konstellációban mind a két kifejezés igaz.  
 
Pordán Miklós képviselő: Egyébként a pályázatnak az összege 110 millió forint, 90 
milllió forint lett volna az önrész és 20 millió a támogatás, és ez olyan arány, ami egyéb-
ként is részünkről nem lett volna elfogadható. 
 
Franka Tibor polgármester: És hogy legyen nyugodt a lelkiismeretünk, összehívtunk két-
szer is ilyen utcasarki lakossági fórumot, ahol elmondták az emberek, hogy nagyon kelle-
ne, de ebben a gazdasági helyzetben nem vállalnak ilyent, hiszen fejenként lett volna 250-
280 ezer forint/ingatlan, mert próbáltuk, hogyha az a 20 millió forint, hogy előteremtsük, 
de 10-ből 6-7 azt mondta, hogy szó se lehet, hogy ő most tudna ilyet vállalni, ennek a rész-
leteit fizesse. Ez az igazság sajnos. Köszönöm szépen, aki a beszámoló elfogadásával 
egyetért, az kézfeltartással jelezze. 13 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózko-
dás mellett a beszámoló a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 2010. évi mun-
kájáról tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi hatá-
rozatot hozta: 
 
 

173/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bi-
zottság 2010. évi beszámolóját elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
5. napirendi pont tárgya: Beszámoló az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2010. 
évi munkájáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
    
Franka Tibor polgármester: Parancsoljon elnök úr! 
 
Kóbor Tamás képviselő: Az általam írt beszámolóval, amelyet a bizottság munkájáról 
írtam, a bizottság egyetértett, és elfogadásra javasolja.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, 
kézfeltartással jelezze. 13 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett a 
beszámoló az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2010. évi munkájáról tárgyában Ke-
repes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 

 

 
174/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 
2010. évi beszámolóját elfogadja.  



 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
6. napirendi pont tárgya: Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2010. évi 
munkájáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Dr. Barabás Gábor képviselő: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság is megtárgyalta a 
beszámolót, elfogadásra javasolta egyhangúlag.  
 
Franka Tibor polgármester: Kérdés másnak? 
 
Rózsás Erika képviselő: Egyrészt szeretném a szociális bizottságot megdicsérni, mert hi-
hetetlenül sokat dolgoztak, az előbb a költségvetésből láttuk, hogy milyen hihetetlenül 
megnőtt a szociális rászorultság, azt kérdezném, hogy most évvégére érzékelhető, hogy 
tovább nőtt? 
 
Dr. Barabás Gábor képviselő: Tovább nőtt, és a következő ciklusban ezt figyelembe kell 
venni, bárki is lesz a szociális bizottságban.  
 
Rózsás Erika képviselő: Köszönöm szépen.  
 
Franka Tibor polgármester: Most már nem csak az a réteg jön segélyért, hanem most már  
nagyon sok szegény ember van, nagyon sok beteg ember van, nagyon komoly kórházi 
költségek vannak, illetve művégtag és egyéb gyógyszerek, amelyek tízezrekkel kezdődnek. 
Egy térd-tartó szerkezet is több tízezer forint, nagyon kétségbeejtő a helyzet az országban, 
Kerepesen is ebből a szempontból. Köszönöm szépen. Aki egyetért a beszámoló elfogadá-
sával, kézfeltartással jelezze. 13 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás 
mellett a beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2010. évi munkájáról tárgyá-
ban Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 
 

175/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2010. 
évi beszámolóját elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
7. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Közbeszerzési, Rendészeti és Kereskedelmi 
Bizottság 2010. évi munkájáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
  
Rózsás Erika képviselő: A bizottság a munkáját egyrészt e-mailen egyeztette, azt látom, 
hogy véletlenül nem is ezt az e-mailt nyomtattuk ki az Andival, amit kellett volna, de a 
bizottság munkája miatt egyetlen eljárás nem állt meg, az átruházott hatalom szerint, eljá-



rási rend szerint lefolytattunk minden eljárást, 2 hete is itt voltunk a Faluház felújítás miatt, 
úgyhogy én azt gondolom, hogy teljesítettük a feladatokat és elfogadásra javaslom. 
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen és az imént a szociális bizottságnál kima-
radt, hogy egyetlen alkalommal mintegy félszáz kérelmet kell elbírálniuk, 2000 meg 3000 
forintokat, tehát nagyon hosszadalmas idő és le a kalappal a bizottság előtt, mindig vívunk, 
hogy osszuk el azt a kicsit, hogy mindenkinek jusson, hasonló a helyzet és dicséret illeti 
közbeszerzést, mert tényleg sokat pályáztunk és rájuk mindig szükség volt ezekben az ese-
tekben és mindig jöttek akár munkaidőben volt, akár hirtelen kellett egy-két napon belül 
valami miatt változtatni jöttek és végezték a munkájukat. Köszönöm szépen. Aki egyetért a 
beszámoló elfogadásával, kézfeltartással jelezze. 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tar-
tózkodás nélkül a beszámoló a Közbeszerzési, Rendészeti és Kereskedelmi Bizottság 2010. 
évi munkájáról tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az aláb-
bi határozatot hozta: 
 
 

176/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Közbeszerzési, Rendészeti és Kereskedelmi 
Bizottság 2010. évi beszámolóját elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
8. napirendi pont tárgya: Tájékoztató az ivóvízminőség javítási program megvalósu-
lásáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
  
Franka Tibor polgármester: Itt kértük Zsiák Péter elnök urat, aki tulajdonképpen a csatolt 
anyagtól többet nem tudna elmondani, Horváth Csaba szintén. Az igazság az, hogy jegyző 
úr műszakilag tájékozottabb és jobban fogalmaz mint én, arról van szó, hogy jelen pilla-
natban ott tartunk, hogy a projekt felelősnek a kiválasztása történt meg, és a tervezéseknél 
vagyunk még. Igazából a nagy dolgok még hátra vannak. Jól mondom ezt jegyző úr? Jelen-
legi állásban?  
 
Oláh János jegyző: Majdnem. Ott tartunk, hogy a részletes költség haszonelemzés készí-
tője került kiválasztásra, természetesen kiválasztásra került a projekt menedzselése, jól 
mondta polgármester úr, és ezen munkák ahhoz szükségeltetnek, hogy az elnyert első for-
dulós pályázatban, pontosabban az első fordulós pályázaton elnyert összeg alapján felké-
szülhessünk, hogy ennek felhasználására felkészülhessünk a második fordulóra. A második 
fordulóhoz már engedélyes terveket kell készítenünk, az engedélyes tervek az első fordu-
lón elnyert pályázatoknak az értéke abban nyilvánul meg, hogy elkészíttethetjük finanszí-
rozva természetesen 90 százalékos támogatással a programnak ezt a bizonyos részletes 
megvalósíthatósági tanulmányát, részletes költség haszon elemzést, illetve az engedélyezé-
si dokumentációt. És ezek birtokában most már részletes forintos mértékű pontossággal 
meghatározható költségvetéssel méterszerű műszaki tartalom megfogalmazásával pályáz-
hatunk a második fordulóra, amely alapján, ha azon nyerünk, akkor annak költsége alkal-
masint fedezi a megvalósítás költségeit. Beadtuk a tanulmányt, amely csak arra irányult, 
hogy mit szeretnék kb. megcsinálni, a kb kifejezésére már kaptunk pénzt, és a kifejtésre 
adott pénzzel részletesen meg tudjuk mondani mit szeretnék csinálni, annak a forrásai a 



második fordulóban kerülnek megállapításra, elbírálásra, úgyhogy most felkészülünk, 
edzőtáborban vagyunk annak érdekében, hogy nyerjünk egy bajnokságban, a bajnokság 
arról szól, hogy forrást szerezzünk az ivóvíz minőség javítását szolgáló beruházás megva-
lósítására.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen, ennyit röviden,  
 
Oláh János jegyző: Hozzáteszem elnökúr, Zsiák Péter, jelezte, hogy neki is testületi meg  
választási elfoglaltságai miatt nem tud részt venni, Horváth Csaba telefonon jelezte, hogy 
nem tud részt venni, de elnök úrral egyeztetve azt mondta, ő sem tudna ehhez hozzátenni, 
tekintve, hogy a Szilasvíz Kft. most egy közreműködő szervezet a pályázatban, életszerű 
tevékenysége, napi szintű tevékenysége nincs, így az elnök úr beszámolóját megismerte, 
azt mondta, hogy az abban foglaltakat nem tudja kiegészíteni, és jelezte, hogy nem tud 
részt venni, de itt maga az egész pályáztatás igazándiból annak a menetrendje, nem szeret-
ném ezt degradálni vagy minősíteni, de ezek a mint ahogy van előírt és elvárt fogunk talál-
kozni szórólapokkal anyagokkal, ez a bizonyos pr tevékenység, magyarán reklámot kell 
neki csinálni, a pályázatban rögzített pénzek felhasználásával, ez is ennek része, meg kell 
jelenítenünk, hogy az önkormányzatok is milyen formában tárgyalják, a napirendeket 
hányszor tárgyalják, milyen lakossági információszolgáltatás történik. Tehát ennek szintén 
része, hogy tárgyalnunk kell, ezért került napirendre és hogy a projekt hol áll.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen. Aki ezek után ezzel a beszámolóval 
egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül a tájékoztató az ivóvízminőség javítási program megvalósításról tárgyában Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 
 

177/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Szilas-menti Ivóvízminőség-javító Önkor-
mányzati Társulás beszámolóját elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
9. napirendi pont tárgya: A kerepesi 6248/2 hrsz-ú ingatlan belterületbe vonása (írás-
ban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Oláh János jegyző 
      
Franka Tibor polgármester: Jegyző úr? 
 
Oláh János jegyző: Nem tennék a napirendhez hozzá, köszönöm szépen a lehetőséget. 
 
Franka Tibor polgármester: Településfejlesztési bizottság? 
 
Pordán Miklós képviselő: Településfejlesztési bizottság megtárgyalta és 5 fő támogatásá-
val egyhangúlag támogattuk ezt a belterületbe vonást.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen. Ezek után kérem, hogy aki egyetért a 
6248/2 hrsz-ú zártkerti ingatlan belterülethez csatolásához, az kérem kézfeltartással jelez-



ze. 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a kerepesi 6248/2 hrsz-ú ingat-
lan belterületbe vonása tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 

178/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a kerepesi 6248/2 hrsz-ú zártkerti ingatlan 
belterületbe csatolását támogatja és hozzájárul az in-
gatlan Földhivatal által vezetett ingatlan nyilvántartá-
son történő átvezetéséhez. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy az átvezetésről gondos-
kodjon.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
10. napirendi pont tárgya: Kerepes Közhasznú Nonprofit Kft-nél végzett belső ellen-
őrzési jelentés (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Belső ellenőr úr itt van körünkben, tessék parancsolni elnök 
asszony! 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: A pénzügyi bizottság ezt megtárgyalta, szeretnénk ezzel 
kapcsolatban egy-két pontosítást tenni. Az ellenőrzési jelentésben a ki nem számlázott 
munkák java része a mai napig már kiszámlázásra került, erről szeretném tájékoztatni a 
testületet, arra nagyon kell figyelni, hogy a ki nem számlázott tételekben itt a felmerült 
anyagköltség szerepel csak, tehát a munkadíj még nincs hozzáadva, ami úgyszintén ki-
számlázásra kerül a mai napig. Egyébként a pénzügyi bizottság egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a testületnek. Ami nagyon nagyon nagy vita volt, az az adótartozás. Ezzel való-
színűleg az önkormányzatnak valamit lépnie kell, jelenleg részletfizetésük van bent folya-
matban, de viszont még kettő millió forintot kellene teljesíteni ahhoz, hogy el tudják bírál-
ni az APEH részéről.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen, ezt a tartozás fele még az előző KHT-ból 
származik, 2006-ban hat millió forint volt az áthozott adótartozása a Kft-nek, azt göngyölí-
ti maga előtt jelen pillanatban is. Megoldást már csak a következő testület fog hozni. Kiss 
Ferenc úr, néhány mondatot a sziszi-fuszi munkájáról, az ellenőrzésről. 
 
Kiss Ferenc belső ellenőr: Ha a képviselőknek kérdésük van, akkor nyugodtan, arra vála-
szolok, de ezt kitárgyaltuk a pénzügyi bizottsági ülésen, itt tulajdonképpen az adó hátra-
léknak a megfizetése az, ami fontos, hogy tudja elérni ezt. Hogy tudja biztosítani erre a 
fedezetet a Kft.  
 
Franka Tibor polgármester: Értem, köszönöm szépen. Ha nincs kérdés, akkor kérem, 
hogy aki egyetért a belső ellenőrzési jelentéssel, azt elfogadja, tegye fel a kezét. 13 igen, 1 
ellenszavazattal, tartózkodás nélkül a Kerepes Közhasznú Nonprofit Kft-nél végzett belső 



ellenőrzési jelentés tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 

179/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú 
Nonprofit Kft-nél végzett belső ellenőrzési jelentést 
elfogadja.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
11. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú Non-
profit Kft. működéséről 2010. I. félévében (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
     
Franka Tibor polgármester: Pénzügyi bizottság? 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Igen, pénzügyi bizottság ezt tárgyalta, négyen voltunk 
jelen, abból 3 igen és 1 nem szavazatot kapott, úgy fogadtuk el, azzal a kitétellel, hogy a ¾ 
éves beszámolónál pontosítani kell az időbeli elhatárolásokat, hogy a ki nem számlázott 
tételek pontosan forintra megjelenjenek az eredményében. Valószínűleg azért mutat vesz-
teséget, mert a ki nem számlázott tételek nem jelennek meg.  
 
Franka Tibor polgármester: A kiszámlázások már megtörténtek? 
   
Varga-Szabó Anikó képviselő: Azóta megtörténtek a kiszámlázások igen.  
 
Vass Lajos Kft. vezetője: Pontosítani szeretném a képviselő asszonyt, a kiszámlázásoknak 
egy része történt meg, a másik része az még nem.  
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Még mindig nem? 
 
Vass Lajos Kft. vezetője: Vannak olyan tételek, amelyek nem kerültek még nem kerültek 
kiszámlázásra az önkormányzat felé.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen, ezek meg fognak történni gondolom, most 
aki járja a falut legalábbis a faluban lakik, látja, hogy talán még most is dolgoznak az em-
berei mert nagyon sok munkájuk van, biztos vagyok benne, hogy Vass úr sajnos nem fogja 
elfelejteni kiszámlázni a kiszámlázandókat. Ezzel együtt kérem, hogy aki elfogadja az első 
félév működéséről szóló beszámolót, tegye fel a kezét. 12 igen szavazattal, 1 ellenszavazat 
és 1 tartózkodás mellett a beszámoló a Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú Nonprofit 
Kft. működéséről 2010. év első félévében tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat 
képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 
 

180/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú 



Nonprofit Kft. 2010. év első félévi működéséről szóló 
beszámolót elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 30. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
12. napirendi pont tárgya: A Széchenyi István Általános Iskola, Művészetoktatási 
Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat igazgatójának kereset kiegészítése és összefér-
hetetlenség miatt kérelme (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Tetszettek olvasni, nem óhajtok hozzátenni.  
 
17 óra 53 perckor elhagyta a tanácskozási termet Labancz József képviselő, így a sza-
vazatképes képviselők száma 13 fő. 
 
Franka Tibor polgármester: Kérdés? Kérem a testület tagjai, hogy aki egyetért a közal-
kalmazotti jogviszony folytatásához, a határozatban megnevezett feltételek mellett, kérem 
tegye fel a kezét. 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Széchenyi Ist-
ván Általános Iskola, Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat igazgatójá-
nak kereset kiegészítése és összeférhetetlenség miatt kérelme tárgyában Kerepes Nagyköz-
ség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 
 

181/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete hozzájárul a Széchenyi István Általános Is-
kola, Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai 
Szakszolgálat igazgatója, felesége valamint testvére 
közalkalmazotti jogviszonyának folytatásához.  
 
Felkéri a polgármestert a szükséges okmányok elké-
szítésére. 
 
Határidő: 2010. október 1. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
17 óra 55 perckor visszajött a tanácskozási terembe Labancz József képviselő, így a 
szavazatképes képviselők száma 14 fő. 
 
Franka Tibor polgármester: A másik határozati javaslat pedig a fizetéssel kapcsolatos, aki 
egyetért azzal hogy 2010. október 1. naptól 250.000.- Ft-ra egészüljön ki igazgató úr fize-
tése, az kérem tegye fel a kezét. 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 
Széchenyi István Általános Iskola, Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgá-
lat igazgatójának kereset kiegészítése és összeférhetetlenség miatt kérelme tárgyában Ke-
repes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 



182/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Művé-
szetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat 
igazgatójának, Nagy Lászlónak a keresetét 2010. ok-
tóber 1-től 250.00.- Ft-ra egészíti ki. 
 
Felkéri a polgármestert a szükséges okmányok elké-
szítésére.  
 
Határidő: 2010. október 1. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
12a. napirendi pont tárgya: A Széchenyi István Általános Iskola, Művészetoktatási 
Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat dolgozói létszám meghatározása (írásban csa-
tolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
  
Franka Tibor polgármester: Fél státuszról szóló történet, aki ezzel a határozati javaslattal 
egyetért, az kérem tegye fel a kezét. 14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nél-
kül a Széchenyi István Általános Iskola, Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szak-
szolgálat dolgozói létszám meghatározása tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat 
képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 
 

183/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

1. Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a 145/2010.(VII.28.) számú Kt. határozatát 
visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Franka Tibor polgármester 
 
2. Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Alapfo-
kú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szak-
szolgálat intézményben a 2010/2011. tanévben az in-
dítható tanulócsoportok számát 12 általános iskolai 
osztályban – közülük 1 iskolaotthonos csoportban – 3 
napközis csoportban és 1 tanulószobai csoportban ha-
tározza meg. Az engedélyezett óratömeg 497 óra/hét, 
a betölthető álláshelyek száma: 25.  
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete felkéri az iskola igazgatóját, hogy a szüksé-
ges munkáltatói feladatokat, költségvetési módosítá-
sokat készítse el és a Képviselő-testület novemberi 
rendes ülésén terjessze elő.  
 



Felelős: Franka Tibor polgármester, Nagy László 
igazgató 
Határidő: 2010. november 1. 

 
 
 
13. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Polgármesteri Hivatalában igazgatási 
szünet elrendelése (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
  
Franka Tibor polgármester: Igazgatási szünet elrendelése gondolom nem hozza lázba 
különösebben képviselő társaimat, az ünnepekről van szó, karácsony tájt. A rendelet rész-
letezi, hogy hogyan, aki az december 27, 28, 29, 30, 31. napokra elrendelt igazgatási szü-
net foganatosításával egyetért, az kérem tegye fel a kezét. 14 igen szavazattal, ellenszava-
zat és tartózkodás nélkül a Kerepes Nagyközség Polgármesteri Hivatalában igazgatási szü-
net elrendelése tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az aláb-
bi határozatot hozta, és rendeletet alkotja: 
 

184/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

1. Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Kerepes Nagyközség Polgármesteri Hi-
vatalában 2010. december 27., 28., 29., 30., 31. 
napokra elrendelt igazgatási szünet kapcsán – a 
zavartalan feladatellátás érdekében – felkéri a 
jegyzőt a szükséges munkaszervezési intézkedé-
sek megtételére. 

2. Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete felkéri a jegyzőt, hogy az elrendelt igaz-
gatási szünetről a lakosságot és a társhatóságokat 
előzetesen tájékoztassa. 

 
Határidő: 2010. október 31. 
Felelős: Oláh János jegyző 

  
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
17/2010. (IX. 30.) rendelete 

Kerepes Nagyközség Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendeléséről 
 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
14. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testületének a helyi környezet és természet védelméről szóló 7/2004.(III.25.) rendelete 
módosításáról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Olvasták, nem óhajtok hozzátenni. Ez amiről a múltkoriban 
tárgyaltunk, hogy akkor legyen csak tiltás, hogyha országosan tiltás van. Aki ezzel egyet-
ért, kézfeltartással jelezze.  
 



Nagy Béláné képviselő: Hadd kérdezzem meg, hogy fog a lakosság tudni erről? Hogy mi-
kor van országos? A helyi lap közli? 
 
Franka Tibor polgármester: A médiában, nálunk nagyobb médiumok azok ezt jelzik, 
hogy tűzgyújtási tilalom van, mondja ezt az összes televízió csatorna, rádió, az országos 
tiltással együtt kell tiltást tartanunk. Az országos sajtóból, médiumokból tudhatja meg az 
állampolgár.  
 
Oláh János jegyző: A helyi lapokban tehetünk ilyen értesítéseket.  
 
Franka Tibor polgármester: Csak az havonta jelenik meg az nagy idővallum, mintha na-
ponta van egy újság.  
 
Oláh János jegyző: Akkor viszont a honlapon kell közölni. 
 
Nagy Béláné képviselő: Nem mindenki fogja hallani, látni. 
 
Franka Tibor polgármester: Aki egyetért ezzel a kiegészítéssel, 12 igen szavazattal, 2 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testületének a helyi környezet és természet védelméről szóló 7/2004.(III.25.) rendelete mó-
dosítása tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi ren-
deletet alkotja: 
 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2010. (IX. 30.) rendelete 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testületének a helyi környezet és ter-
mészet védelméről szóló 7/2004.(III.25.) rendelete módosításáról 

 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
15. napirendi pont tárgya: KSE támogatása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Eljött hozzánk a KSE két vezetője is, arról van szó, hogy 
pénzt kérnek ami ma nagyon nehéz dolog, ha pénzt kérnek az embertől az egy nehéz ügy. 
A városban megyek és ahány piros lámpa, annyi gyereknek kéreget, fél lábára kéreget, 
haza utazásra kéreget, itt is van egy kéregetési hullám. Az igazság az, hogy jelen pillanat-
ban a rendelkezésre álló 1 millió 600 ezer forintot a KSE megkapta, viszont az is tény, 
hogy a felnőtt csapat egy kategóriával egy osztállyal feljebb jutott, megye II-ben szerepel, 
az is tény, ha jól tudom, hogy 8 csapat van harci készenlétben, és állandó edzésben ami 
Kerepes történetében egyedülálló, ez több mint 100 aktív fő  sportol öregfiúktól focizó 
embert jelent. Az emberkék esetében 100-150 szülőt jelent, aki izgulnak, viszik a gyereket, 
sokkal jobb, mintha a gyermek máshol csavarogna, ezek tények, és jó látni, mikor az em-
ber megy haza este, 5-6 óra felé meg 7 óra felé, hogy két részre osztva, egyik fél pályán a 
nők edzenek, a másikon a gyerekek. Tehát van egy nagy mozgás Kerepesen hála Istenek, 
ennek van egy anyagi vonzata is. Ez a kérelem arról szól, hogy kérnek. De meghallgatjuk 
azért őket is.  
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Üdvözlök mindenkit. Ha elolvassák a levelet, tényleg na-
gyon fontos dologról van szó, mert tényleg egyedülálló amit mi 2-3 év alatt végbevittünk, 



hogy 140 sportolónk van már és 5 éves kortól. Óvodás kortól jönnek a szülők és hozzák a 
gyerekeket, hatalmas úgy is mondhatom családi élet van a pályán, mert tényleg szülők 
tömkelege van, hétvégeken főzések vannak.  
 
Franka Tibor polgármester: Kivétel meccs közben, mikor anyáztunk. 
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: De ez hozzá tartozik. Van aki pont ezért jön ki. Meg a bírók 
sem olyanok. 
 
Franka Tibor polgármester: Ráadásul sokba kerülnek. Mennyi egy bírói díj? 
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: A felnőttbe és az ifibe ott le van osztva a bírói díj, ott be 
kell fizetnünk hatszáz valahány ezer forintot, éves 650 ezret, abban benne van a bírói díj, 
de külön van a 16 évesre, a 13 évesek, a 9 évesek, a 11 évesek, a nőknél bíróknak fejenként 
7-8 ezer forintot fizetünk minden egyes hazai meccsen, minden egyes kiszállásnál. Egy 
hétvége, hogyha minden csapatunk otthon játszik, akkor azon kívül, hogy befizettük a fel-
nőtteknek a 650 ezret, fejenként hétvégenként 40-50 ezer a bíróknak. 
 
Franka Tibor polgármester: Ennyit a tömegsport támogatásáról, fontosságáról. Reméljük 
most új szelek fújnak, majd akkor nem kell fizetni.  
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Azt mindig kell majd szerintem. Az a baj, hogy a gazdasági 
válság is olyan, hogy tavaly még tudtam támogatókat, az idén már csak egyedül maradtam. 
És azért tavaly csak megcsináltam a világítást, beleszállt az önkormányzat is, és szerintem 
tényleg nagyon jó hangulatot csinál és mindenki nagyon élvezi. Idén vettem még év elején, 
amikor még jól ment buszt a csapatnak, fel van matricázva, bárhova megyünk, mindenki 
látja, hogy a Kerepesiek megjöttek, de sajnos egyedüli szponzor maradtam és nem bírom 
én sem, mert nekem sem úgy megy most. Minden megállt, remélem, hogy jövőre jobb lesz, 
utálok kéregetni is, de ez most tényleg létfontosságú. Ezért kérem, hogy olvassák el, 2006-
ban 3 millió 900 ezer volt a támogatás 2 futballcsapatra, szóval ez irreális. Tényleg nem 
kérek, csak annyit, hogy éppen működni tudjunk.  
 
Franka Tibor polgármester: Igen, a viszonyítás annyiban sántít, hogy az előző egyesület 
olyan pénzeket kapott. 
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Igen mert ott vásárolt játékosok voltak, de nálunk csak 
kerepesi futballisták vannak. A felnőtt csapatban is.  
 
Franka Tibor polgármester: Most voltam egy meccsen, a kerepesi lányok megverték a 
Vasast. Budapesti Vasas női csapatát megverték 4:2-re 
 
Kóbor Tamás képviselő: Én is csak ezt szerettem volna kiemelni végül is, hogy az a lé-
nyeg, hogy Kerepesiek, futballoznak, sportolnak, és teljesen mindegy, hogy hanyad osz-
tályban, a lényeg az, hogy a Kerepesiek Sportoljanak itt, nem kell különböző településekre 
játékosokat venni, hanem akik itt vannak, éppen megye II-re vagyunk képesek, akkor le-
gyünk megye II-ben, de az itteni emberek játszanak és sokkal többen mennek ki, hogyha 
érdekeltek az emberek abban, hogy jé ez a szomszéd… 
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Az ifjúsági versenyzőkre hívnám fel a figyelmet, tavaly 
megnyerte az U-16-osok bajnokságát, a Pest Megyei Bajnokok döntőjében másodikok let-
tek, hozzáteszem, ők most már 17 évesek, és a 20 fős keretből egy ifjú sem dohányzik. 17-
18 éves gyerekek és senki nem dohányzik közülük. Azt nem mondom, hogy 1-1 sör nem 
megy le meccs után, de a cigaretta teljesen el van vetve.  



 
Franka Tibor polgármester: Mindenképpen dicséretes, hogy ezek a gyerekek legalább 
nem az állomáson vannak, és nem a visszapillantó tükröket verik be, értelmesebben elfog-
lalják magukat. A másik az, hogy a Ferenczi úrnak azért érdemei vannak, mert a közössé-
get össze is kell tartani. Én tudom, hogy te személy szerint is sokat áldozol erre.  
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Szombat-vasárnap le-föl járok a busszal, viszem az egyik 
csoportot, a kicsiket, a 8 éveseket, hozom őket. Megcsináltam erre direkt tavaly a jogsit is.  
 
Rózsás Erika képviselő: Én csak nem értem az előterjesztésben a határozati javaslatot: a 
2010. évi eredeti előirányzat összegéből folyósítja, nem plusz lesz ez?  
 
Franka Tibor polgármester: Mindjárt mondom, 2 és fél millió forintot állapított meg a 
testület a költségvetésben, mert a sportháznak az energia fogyasztását és vízfogyasztását 
mi fizetjük, és ebből még van némi tartalékunk. Ezért nem újról van szó, mert idáig a gáz-
fogyasztás volt alacsony, most a gáz lesz magas, nyáron a víz volt magasabb, tehát itt pró-
bálunk az összegekkel játszani, és ebből még úgy néz ki tudunk valamennyit erre a tevé-
kenységre segítségül átadni.  
 
Ignác János képviselő: Ami itt történik az egyesületen belül az utóbbi időben, ahhoz azt 
hiszem a testület nevében szívből gratulálhatok, mert elkezdődött egy olyan építkezés, 
amire én is magamban mindig gondoltam, hogy kezdjük a gyerekeknél, a gyerekeket oda-
csábítani, legyen az kislány, kisfiú, és elkezdődjön egy folyamat, ami végül majd kicsúcso-
sodik egy felnőtt bajnokságban is, de most már a korábbi széttagozódás ami volt az öregfi-
úk csapata is megtalálta a helyét az egyesületen belül, ők természetesen önellátóak, az elő-
ző költségvetés kiindult egy szűkített keretből sajnos, a költségvetési keretek ezt tudták 
biztosítani, és az egyesületnek a költségei, a csapatfenntartás, utazás, játékengedélyek, 
ezek az összegek jelentősen megnőttek, azáltal, hogy a felnőtt csapat is egy osztállyal fel-
jebb lépett, a női csapat is, ennek mind-mind komoly hozadéka van, ez nyilvánvalóvá teszi, 
hogy a következő költségvetésbe valószínűleg a sporttámogatásra majd több pénzt kell 
kiszorítanunk. Úgy gondolom, úgy tudom, most még ebből az előirányzatból kb. 200 ezer 
forintos tartalékunk van, ezt mindenképpen javaslom a testület felé, hogy ezt most gyors-
segélyként szavazzuk meg az egyesület részére és a következő költségvetésben természete-
sen ezeket a prioritásokat figyelembe véve kell összeállítani és átgondolni, hogy mennyi-
ben és hogyan tudjuk növelni ezt a támogatást. Bízom abban, hogy rövidesen az Ország-
gyűlés megszavazza az új sporttörvényt, ami a gazdasági társaságoknak megkönnyíti majd 
a sporttámogatást, kiemelten a labda sportág vonatkozásában.  
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Ezt én is megköszönöm, hogyha azt a 200 ezret és további 
300 ezret hozzátesznek saját zsebből, mert én ebben az évben is már kb. 2 milliónál tartok, 
amit hozzátettem. Nem azért kérném. Ez nem alkudozásra akartam én idejönni, mert úgy 
állok könyörögve, legszívesebben ide se jönnék, hanem erre tényleg szükség van, be kell 
fizetni a felnőtteknek az elmaradt részét, amivel indulni kell. Ezt nem tudom tovább, vagy 
megszűnik a felnőtt csapat, és akkor semmi. De hát akkor a gyerekek is, mert nem megyek 
be a Pest Megyei Labdarúgó Szövetséghez, hogy elintéztem, hogy megyei II-be bejussa-
nak, mert hivatalosan nem jutottak volna fel, az én lobbizásomnak köszönhető, mert 
másodikok lettek, nem elsők, utána meg azt mondom, hogy megszüntetem.  
 
Franka Tibor polgármester: Azt is tudni kell, hogy itt vannak világbajnokok sportlövé-
szetben, triatlonba, egyebekben és néhányukat személyesen én is támogatom, és ők azért 
ott tagdíjat fizetnek, hogy világbajnokot lőjön, itt meg azért kell fizetni, hogy a felnőtt haj-
landó legyen focizni és a felnőtt nem fizeti ki az ő nevezési díját, hanem azt kéri, hogy mi 
fizessük ki számára. Itt van egy olyan dolog is, hogy ki mennyit vállal. 



 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Amikor feljutottunk, akkor egyeztettünk is, hogy ez egy 
plusz költség lesz, akkor kaptam is rá ígéretet. 
 
Franka Tibor polgármester: Arról nem volt szó, hogy fél millió plusz költséget jelent.  
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Ott van fehéren feketén leírva.  
 
Franka Tibor polgármester: Nem azt mondtam, hogy ne adjunk,    
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Jó, csak tényleg. Többet már nem lehet egy emberről több 
bőrt lehúzni. Nekem sem megy most úgy, lakások beálltak, szóval tényleg nem megy. Pe-
dig utálok pénzért kuncsorogni. Ez most szükséges sajnos. Annyira minimális már ez a 8 
csapatra az egy millió hatszáz ezer, ez nagyon minimális, nézzük meg az előző éveket, 
egyre ment lejjebb, a csapatok száma nőtt, támogatás meg csökkent.  
 
Franka Tibor polgármester: Tömegsport, ilyen támogatás meg nincs is. 
 
Ferenczi Lajos KSE vetetője: Nem is a támogatás, hanem a gondnok fizetése, mert ne-
künk kell fizetnünk a gondnokot, az 720 ezer forint, és nem marad semmi. 
 
Kovács Antal képviselő: Én azt mondom, hogy ezt a 300 ezer forintot valahogy ki lehetne 
szorítani a költségvetésből, amit még kér a Ferenczi úr, mert ahogy így végignézem a szá-
mokat, 2 csapatra vittek el 4 milliót 2006-ban, és most 8 csapatról van szó és ez létszámban 
lényegesen több, gondolom ennek meg lehetne találni a forrását. Én nem hiszem, hogy ez a 
300 ezer forint fogja földhöz vágni az önkormányzatot.  
 
Labancz József képviselő. A Kerepesi Véleményben volt, olvashattuk talán, hogy nagyon 
jól áll a falu anyagilag, én azt gondolom, hogy akkor bátran támogathatjuk a sportot. Jelen-
téktelen az összeg ahhoz képest, hogy mennyit költünk minden egyébre. 
 
Véber Gábor képviselő: Még ennyi fiatalt, ennyi gyereket még nem lehetett látni a sport-
pálya környékén, mint ezekben a hónapokban, aki arra sétál, az bizony konstatálhatja, hogy 
8 csapat rengeteg gyerek.  
 
Franka Tibor polgármester: Már elmondtuk mindannyian, három féle képen, ezen már túl 
vagyunk. 
 
Véber Gábor képviselő: Értékelni kellene. 
 
Franka Tibor polgármester: Értékeltük képviselő úr, oda kellene figyelni. Nem értékel-
tük?  
 
Véber Gábor képviselő: Akkor megkérdezem azt, hogy vállalkozó úr mennyire volt elég a 
mi támogatásunk, úgy az eddigi hónapokra mérve és mennyit tett bele az idén, mennyit 
kellett beletennie az idén? 
 
Ferenczi Lajos KSE vezetője: Egymillió hétszázhúszezer a gondnok fizetése, akkor ki 
lehet számolni, hogy 80 ezer forint marad, ami egyedül a felnőtt csapat indítását eredmé-
nyezte, a többi hét csapatot én a saját zsebemből tartom fent.  
 
Ignác János képviselő: Nem az összeggel van a gond, hanem a forrást kell hozzá megte-
remteni hozzá.  



 
Franka Tibor polgármester: Kérem szépen, nem tudom mennyi van a két és fél millió 
forintunkból, gyanítom, hogy fél millió nincsen. 
 
Ignác János képviselő: Még esetleg a tömegsport alapban mennyi maradt.  
 
Oláh János jegyző: Polgármester úr, én azt kérném, hogy ameddig a kollegám megnézi 
ezt a számokat, van egy hiba, ami a testületi ülés menetrendjéből egy napirendi kérdésből 
nem volt előterjesztés, nem jeleztem a napirendi pont kérését. Ki van osztva egy megálla-
podás-tervezet, amelyben kérném a polgármester úr felhatalmazását a képviselő-testület 
részéről, hogy a megállapodást aláírhassa. Megtenné polgármester úr, hogy a napirendet 
felfüggesztené és egy másik napirendi pont keretében, ha lehetőséget biztosít a testület, 
akkor kifejteném. 
 
Franka Tibor polgármester: Akkor ha megvannak a számok, folytatódik az előző napi-
rendi pont, és akkor most a sürgősségi pont jegyző úr részéről.  
 
Oláh János jegyző: Köszönöm. A képviselő-testület már kötött település rendezési megál-
lapodást, amivel kezdtünk, a Panoráma építőközösség tagjaival, amelynek keretében az 
építő közösség tagjai a kialakult, a testület által elfogadott szabályozás alapján kialakult 
telkekre vállalt, a telkek közművesítésére, kialakítására, költségviselésére vállaltak kötele-
zettséget. Ebben a településrendezési szerződésben az önkormányzati és a tulajdonosok 
kötelezettségei is rögzültek. Ennek alapján kötöttünk már, ugyanezt a településrendezési 
szerződést a 018-as tömb, Szőlő utca, Hegy utca által határolt területre vonatkozóan, két 
építőközösséggel már kötöttünk, egyik építőközösség a Széphegyi építőközösség, a másik 
pedig a Szőlő utca építőközösség. A Szőlő utca építőközösséghez tartozik területi egység 
szempontjából, de tulajdonjogi értelemben elkülönülten a Rapavi úr ingatlan tömege, 30 db 
ingatlan vonatkozásában, és ezen ingatlan tömegre nem került megkötésre megállapodás, 
így jelezte az építőközösség is. A Hegy utca felől kezdődik Rapavi úr ingatlan csoportja, 
ingatlan tömbje, ezért a tervezett közművesítéseknek ez is része kellene, hogy legyen, hogy 
a Rapavi úr szintén vállalja ezt. Miután ő az építőközösségnek jogi értelemben nem tagja, 
de egyébként a fejlesztésben érintett, így ezen megállapodás, amely betű szerint tartalmaz-
za a korábbi megállapodást, amely a Széphegy illetve a Szőlő utcaira kötöttünk, erre is 
meg kellene kötni. Kérem alpolgármester asszonyt, hogy vegye át az ülés vezetését és a 
képviselő asszonynak adjon szót. 
 
Mayer Endre Gyuláné alpolgármester: Úgy gondolom, hogyha Erikának ezzel kapcsolat-
ban lényeges mondanivalója van, akkor azt mondja el. 
 
Rózsás Erika képviselő: Lényeges. Egyrészt kérdésem van, mert ha jól tudom két építő-
közösség van, az egyikből a Rapavi úr kiszállt és azt mondta, önállóan fogja teljesíteni a 
feltételeket. Kerestük a térképen, de pontosan nem tudtuk beazonosítani. 
 
Oláh János jegyző: A Szőlő utca és a Hegy utca sarkán van 30 ingatlana. A Trombitásné 
által fémjelzett elnézést ő az építőközösség vezetője, az általa képviselt építőközösség 
szerves egységet képez fizikálisan Rapavi úr ingatlan tömegével a 018-assal. 
 
Rózsás Erika képviselő: Abban az építőközösségben volt és a Rapavi úr is írja, hogy az 
építő jellegű kiadásainak nem feltétlenül, de vállalja. 
 
Oláh János jegyző: Igen, ugyanazok a feltételek betű szerint, mint az építőközösségekkel 
megkötöttek. Azért kell kapcsolódnia, mert a Trombitásnéék által fémjelzett építőközösség 
tervezési folyamatához kell, hogy ez a 30 telken szintén keresztül fog menni út, szintén 



keresztül fog menni pl. a csapadék, szennyvíz, ivóvíz menni, ezért ezt folytatásában hozzá 
kell tenni. 
 
Franka Tibor polgármester: Sőt olyan is van, hogy az Esze Tamásban most kiépített csa-
padékvíz rendszerünk oda, az ő 30 telkére érkezik meg. 
 
Oláh János jegyző: Polgármester urat felhatalmazza a képviselő-testület a megállapodás 
aláírására. 
 
Pordán Miklós képviselő: Annyit hadd tegyek még hozzá, hogy ez az ingatlan rész kap-
csolódik az előbb elhangzott Martinovics utca, Esze Tamás, Lázár csatornázásához. Ebbe a 
110 millió forintba akkor benne volt egy kb. 8-9 millió forintos átemelő rendszer, ezzel, ha 
ez megvalósul, akkor nem kell megépíteni az átemelőt, annyival olcsóbb lesz a csatornázás 
ezen a részen.  
 
Rózsás Erika képviselő: Azt gondolom, hogy ezt értettük, csak nem volt tiszta, pontosan 
melyik terület. Tudtuk, hogy van egy amelyik benne van egy építőközösségbe, ugyanazo-
kat leírja és vállalja ugyanazokat a feltételeket, akkor rendben van. Sőt szerintem úgy van 
rendben, mert ez szerves része. 
 
Pordán Miklós képviselő: Szerintem lehet, hogy csak módosítani kellene a szerződést.  
 
Rózsás Erika képviselő: Nem, önállóak. 
 
Oláh János jegyző: Az építőközösségnek nem vált tagjává. Az építőközösség tagjaival 
már megkötöttük a szerződést, bár ezek szervesen kapcsolódó ingatlanok, egy telekhatár 
válassza őket el.  
 
Palotai László képviselő: Én itt kerestem, mert az adatbázisomban vannak térképek, vi-
szont ezek a térképek, mint a településszerkezeti tervnek a részei, azok már belterületi 
helyrajzi számokat tartalmaznak, természetesen itt még egy átmeneti állapot van, hiszen ez 
a terület most van átalakítás alatt. Amiért az előbb kértem egy kis türelmet, az az, hogy a 
csapadékvíz elvezetést olvastam végig, és ahogy nekem rémlik a korábbi megállapodások-
kal kapcsolatosan, ugyanaz, mint az előző megállapodások. Sőt itt tartalmazza a 70%-os 
beépítés esetén a gépjárművel igénybe vehető szilárd útburkolat megépítését.  
 
Oláh János jegyző: Akkor én azt javaslom, bár betű szerint azonos, hogy akkor úgy ha-
talmazzuk fel a polgármestert, hogy a korábbi építőközösségekkel megkötött megállapodá-
sokkal azonos tartalmú megállapodásokat, mert azokban is benne volt, ez, azért mondtam, 
hogy azonos tartalmú megkötésekre hatalmazzuk fel, és akkor ezzel, nyomdahibát leszá-
mítva nincs benne azonos tartalmú tervezet.  
 
Franka Tibor polgármester: Aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja, kérem tegye fel a kezét. 
14 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az együttműködési megállapodás 
megkötése a 018/4 és 018/9 hrsz-ú ingatlanok tulajdonosával tárgyában Kerepes Nagyköz-
ség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 

 

186/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete együttműködési megállapodás kíván kötni a 
kerepesi 018/4 és 018/19 hrsz-ú ingatlanok tulajdono-



sával, Rapavi József 2144 Kerepes, Szabadság út 270. 
szám alatti lakossal.  
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a korábbi építő-
közösségekkel megegyező megállapodásokkal azonos 
tartalmú megállapodást kössön meg. 

 
 

Határidő: 2010. október 15. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
Franka Tibor polgármester: Akkor visszatérve a sporthoz. 470 ezer forintot találtunk, és 
én felajánlok 30 ezer forintot hozzá és az 500 ezer megvan. Aki egyetért azzal, hogy a 
sportkört a KSE-t 470 ezer forint költségvetési pénzzel és az általam felajánlott 30 ezer 
forinttal, összesen 500 ezer forinttal támogassuk, kérem tegye fel a kezét. 14 igen szavazat-
tal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a KSE támogatásában tárgyában Kerepes Nagyköz-
ség Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 

187/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Kerepesi Sportbarátok Egyesület részére a 
2010. évi eredeti előirányzat összegéből folyósítja a 
470.000.-Ft támogatást. Az év hátralévő részére az 
előirányzatnak megfelelő kifizetéseket biztosítja.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy a kifizetésről gondos-
kodjon. 

 
 

Határidő: 2010. október 1. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
Franka Tibor polgármester: Lajos, nem feltétlen fontos, hogy mindig feljebb mentek. 
Többe kerül minden. Megyei I. osztály megint többe kerül.  
 
16. napirendi pont tárgya: Labancz József képviselő beszámoltatása képviselői mun-
kájáról  
 
A napirendi pont előterjesztője: Rózsás Erika képviselő 
 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Még van egy napirendi. 
 
Franka Tibor polgármester: Igen, Labancz úrral kapcsolatban volt egy előterjesztése Ró-
zsás Erika képviselő asszonynak. Labancz úré a szó. 
 
Labancz József képviselő: Köszönöm, elsőként kérném azt a képviselő asszonytól, hogy 
pontosítson, mert nem egészen volt világos. 
 
Rózsás Erika képviselő: Teljesen mindegy, én azt kérem, hogy pár mondatot mondjon, 
hogy mit csinált, nem azért, mert számon akarom kérni, csak ne úgy menjünk ki, hogy Ön 
minden intézménytől függetlenül benne volt a testületbe. Mondja el, hogy meghallgatta a 



lakosságot, segített nekik, kiment stb. stb. csak ennyit, nincs bennem semmi tüske, csak ha 
mi beszámoltunk, akkor Ön is mondjon pár szót erről.  
 
Labancz József képviselő: A felvezetés másként szólt. 
 
Rózsás Erika képviselő: Annak nincs jelentősége. 
 
Labancz József képviselő: Annak a felvezetésnek már nincs jelentősége? 
 
Rózsás Erika képviselő: Van, csak azt gondolom, hogy nem itt kell megvitatnunk. 
 
Labancz József képviselő: Mégis elhangzott.  
 
Rózsás Erika képviselő: Igen. 
 
Franka Tibor polgármester: A helyzet az, hogy a képviselő asszony azt kérte, hogy mond-
ja el, Ön szerint mit végzett, merthogy semmilyen bizottságba nincs benne, tehát eléggé 
magánzó, több tartózkodásban… 
 
Labancz József képviselő: Gondolom az én hibám, hogy nem kerültem be egyetlenegy 
bizottságba sem.  
 
Franka Tibor polgármester: Nem, csak képviselő asszony arra volt kíváncsi, és mi azt 
fogadtuk el, hogy ha Ön akarja, akkor mondja el, hogy akkor Ön mit csinált. 
 
Labancz József képviselő: Akkor köszönöm a lehetőséget. Az elmúlt négy évben közel 
vagy talán meg is haladta, 60 testületi ülésen volt szerencsém részt venni. Egyetlen alka-
lommal hiányoztam, tudtommal, egy rövid testületi ülésről, ami 40 perces volt és nekem a 
45. percre sikerült ideérnem, igyekeztem megérkezni. Aktivitásom részben ezzel magyará-
zom. Azzal talán még tudnék segíteni a képviselő hölgyeknek, uraknak, hogy egyfajta 
szamárvezetőnek a Kerepesi Vélemény 11. oldalát, ha kinyitnák, akkor ez sokban segítene 
a helyzetemen talán. Hiteles forrás.  
 
Franka Tibor polgármester: Képviselő úr, amennyiben emlékszik rá, majdnem mindig itt 
volt, akkor ezek közül hánynál tetszett tartózkodni? 
 
Labancz József képviselő: Volt időm kijegyzetelni: 5 esetben tartózkodtam, 55 esetben 
igenel szavaztam. 1 esetben még pénzügyi felajánlásom is volt, szeretné polgármester úr 
hallani, melyik volt az? 
 
Franka Tibor polgármester: Én emlékszem rá 
 
Labancz József képviselő: Azt gondolom, ez önmagáért beszél képviselő asszony.   
 
Rózsás Erika képviselő: Jó, köszönöm szépen.  
 
Labancz József képviselő: Ha kérdése van, szívesen válaszolok. 
 
Franka Tibor polgármester: Másnak van kérdése? 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Ennyit életében nem mondott. 
  
Franka Tibor polgármester: A képviselő asszony azt mondja, hogy igen bőbeszédű volt. 



 
Labancz József képviselő: Ritkán volt itt, amikor én szót kaptam. 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Sokat hiányoztam. 
 
Labancz József képviselő: Nem mindig kaptam szót emlékeim szerint.  
 
Véber Gábor képviselő: Szeretnék egy kiegészítést tenni, a képviselő úrral szerveztük 
együtt a templom utcát. A lakosokat együtt kerestük meg, elfelejtette a képviselő úr, én 
emlékszem rá. 
 
Labancz József képviselő: A beszámolót elfogadja a képviselő-testület? Biztos? Szavaz 
róla a képviselő-testület? Ha már ennyi energiát fektettem bele…. 
 
Franka Tibor polgármester: Hölgyeim és uraim, azt javaslom a testületnek, hogy a képvi-
selő úr által elmondott beszámoló súlyát tekintve, nem igényel szavazást.  
 
Labancz József képviselő: Visszautasítom polgármester úr! Hogy képzeli ezt egyáltalán?  
 
Franka Tibor polgármester: Aki elfogadja a tevékenységéről szóló beszámolóját, kérem 
kézfeltartással jelezze. 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 8 tartózkodás mellett a 
Labancz József képviselő beszámoltatása képviselői munkájáról tárgyában Kerepes Nagy-
község Önkormányzat képviselő-testülete az alábbi határozatot hozta: 
 

188/2010.(IX.29.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete Labancz József képviselő beszámolóját kép-
viselői munkájáról elfogadja.  
 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Franka Tibor polgármester 

 
 
Franka Tibor polgármester megköszöni a részvételt és az ülést 18.30 órakor bezárja. 
 
 

K. m. f. 
Franka Tibor    Oláh János 
 polgármester jegyző 

 
 
 
 

Varga Lívia Véber Gábor 
képviselő jkv.hit. képviselő jk.vhit.  

 


